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    - Ne volim da gledam rijalitije. Kada uključim televizor i naidjem na takav program, promenim
kanal. Kome je zanimljiv takav program, neka gleda. Svako ima pravo izbora. Moje lično
mišljenje je da ta vrsta programa nije dobra i da ima negativan uticaj na ljude.
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